
Протокол
№ 54

Днес 26.05.2011 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана.

В работата на заседанието взеха участие 31 общински съветници. От заседанието отсъстваха
следните Общински съветници:

Г-н Станислав Станоев
Г-н Тодор Иванов Тодоров
В заседанието взеха участие и: 
г-жа Весела Коларска – Зам.кмет на Община Монтана
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана
г-н Александър Герасимов – Дир. Дирекция “ХД” при Община Монтана
г-н Цело Илиев – Кмет на с.Д-р Йосифово, Община Монтана
г-н Любомир Ананиев – Управител на “Технологичен парк” ЕООД гр.Монтана
Заседанието беше открито и ръководено от г-н Светлин Николов – Председател на ОбС –

Монтана и г-н Диман Георгиев – Зам.председател на ОбС – Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Моля за тишина в залата. От 33-ма общински съветника в 
залата присъстват 29, откривам 54-та сесия на ОбС – Монтана. Преди да преминем към деловата 
работа искам да съобщя, че Кмета на общината преди половин час се обади подписва в Агенцията за 
хората с увреждания договор, с който се осигурява достъп на хората с увреждания до институциите и 
жилищни блокове достъп на тези хора. Така че той ще закъснее днес за сесията Румен Ангелов негов 
заместник. Предварително Дневния ред ви е раздаден. По Дневния ред има ли някакви предложения 
за промени включване на нови точки, оттегляне? Не виждам. Моля онези от вас, които са „за” този 
Дневен ред на днешната сесия да гласува 

„За” – 31, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се

ДНЕВЕН РЕД:
1. 08-01-81/21.04.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 

относно приемане на годишен план за действие по изпълнение на Общинската стратегия за развитие 
на социалните услуги в община Монтана за 2011 година.

2. 08-01-88/13.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно промяна на капацитета на Дневен център за възрастни с умствени увреждания.

3. 08-01-89/13.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно разкриване на “Център за настаняване от семеен тип” като делегирана държавна дейност.

4. 08-01-91/13.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно проект за подробен устройствен план /ПУП/ - План за регулация и застрояване /ПРЗ/ за 
промяна предназначението на земеделска земя с обхват поземлени имоти /ПИ/ с идентификатори 
48489.25.531, 48489.25.533, 48489.25.534 и части от 48489.25.605, 48489.25.691 и 48489.25.530 по 
кадастралната карта, включването и в строителните граници на гр.Монтана и за изменение на ПРЗ за 
УПИ I, кв.95 по регулационния план на гр.Монтана

5. 08-01-92/13.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно подробен устройствен план /ПУП/ -  Парцеларен план /ПП/ за прокарване на водопровод Ф 
110 РЕ преминаващ през поземлени имоти  /ПИ/ с идентификатори: 48489.27.162, 48489.27.163, 
48489.27.178, 48489.27.179, 48489.27.193, 48489.27.251, 48489.27.253, 48489.27.254, 48489.27.255, 
48489.27.678, 48489.27.682, 48489.27.708, 48489.27.709 и 48489.27.25 по кадастралната карта на гр. 
Монтана.

6. 08-01-93/16.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на Наредба за управление на отпадъците на територията на Община Монтана.

7. 08-01-94/16.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно обявяване на имот публична общинска собственост за частна общинска собственост, 
находящ се в кв. 143а, гр. Монтана и даване съгласие за изработване на проект за изменение на ПУП 
за УПИ ІІ, кв. 143а /ПИ 48489.7.398 и 48489.7.399/ и поземлен имот с идентификатор 48489.7.390.
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8. 08-01-95/16.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване право на строеж на ЖР стълб.

9. 08-01-96/16.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно предоставяне на земеделски земи от Общинския поземлен фонд в землищата на Община 
Монтана.

10. 08-01-97/16.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имоти – частна общинска собственост в землището на с. Д-р Йосифово.

11. 08-01-98/16.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно прекратяване на съсобственост върху имоти, между община Монтана и физическо лице, чрез 
продажба частта на общината.

12. 08-01-100/17.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно допълнение на Ценоразписа на траурните услуги в ОП „Обреден дом”.

13. 08-01-101/17.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно изменение на общинската транспортна схема. 

14. 08-01-105/19.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно допълнение на Решение №544 от 18.11.2010 г. за финансиране на проектопредложение на 
Община Монтана по ОП „Техническа помощ”, мярка 3.3 „Функциониране на национална мрежа от 
областни информационни центрове за кохезионната политика в България”.

15. 08-01-106 /19.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно прегласуване на Решение №542/18.11.2010 година на ОбС – Монтана.  

16. 08-01-90/13.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно предложения за удостояване с Почетния знак на Община Монтана.

17. 08-01-87/13.05.2011 г. Предложение от Светозар Григоров и Емил Ангелов – Общински 
съветници от ПП АТАКА, относно осъждане на геноцида над българите в Османската империя /1396-
1913/.

18. Питания. 

ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-81/21.04.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно приемане на годишен план за действие по изпълнение на 
Общинската стратегия за развитие на социалните услуги в Община Монтана за 2011 година.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.1 от днешния Дневен ред. Вносителите? 
Няма. От залата? Искам да съобщя докато изчакам да вземе отношение някой, че на постоянните 
комисии разгледали въпросите за днешната сесия има положително становище по всички въпроси, 
като има корекции по две от докладните записки и комисията по Бюджет и финанси не прие 
последната точка от Дневния ред предложението на ПП АТАКА, но така или иначе в Дневния ред 
влиза с текста, който те са предложили. По точка първа изказвания? Не виждам. Точка първа се 
приема с обикновено гласуване. Моля онези от вас, които са „за” този проект за решение и съответно 
програмата за 2011 г. да гласува

„За” – 31, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се  

Решение
№ 640

На основание чл. 21 ал. 1 т. 12 от ЗМСМА и във връзка с чл. 36 б ал. 4 от ППЗСП
Общински съвет - Монтана

Реши:
Приема годишен план за развитие на социалните услуги на общинско равнище за 2011 г.

ТОЧКА ВТОРА: 08-01-88/13.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно промяна на капацитета на Дневен център за възрастни с умствени 
увреждания.



Продължение от Протокол №54/26.05.2011 г.    

3

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.2 от Дневния ред. Вносителите? Няма. От 
залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване тъй като става въпрос за предложение до 
Правителството за осигуряване делегирана дейност по този въпрос.

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов За
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев ----
Иван Славчов За д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров ----
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 641

На основание чл. 36в ал. /1/ т. 1  и ал. /3/  т. 1 от Правилника за приложение на закона за 
социално подпомагане, чл. 18а ал. /1/  от Закона за Социалното подпомагане, при 

спазване на стандартите и критериите
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Променя, считано от 01.07.2011 г. капацитета на делегираната от държавата дейност 

Дневен център за възрастни с умствени увреждания от 12 на 20 места.
2. Възлага на Кмета на Община Монтана да изпрати Решението до Регионална 

дирекция “Социално подпомагане” за изготвяне на мотивирано предложение до 
Изпълнителния директор на Агенцията за социално подпомагане.

ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-89/13.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно разкриване на “Център за настаняване от семеен тип” като 
делегирана държавна дейност.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.3 от Дневния ред. Вносителите? Няма. От 
залата? Не виждам. Същата процедура - поименно гласуване 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов За
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
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Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев ----
Иван Славчов За д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров ----
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 642

На основание чл. 18 ал. /1/  т. 2 от ЗСП, чл. 36в ал. /1/ т. 1, от ППЗСП и във връзка с чл. 
17 ал. 1, т. 7 от ЗМСМА  

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Разкрива от 01.01.2012 г. като делегирана държавна дейност “Център за настаняване 
от семеен тип”. 

2. Ресурсно осигуряване:
Капацитет           10  места   
Персонал                    8  лица
Издръжка           72 550  лв.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана да изпрати Решението до Регионална 
Дирекция “Социално подпомагане” за изготвяне на мотивирано предложение до 
Изпълнителния директор на Агенцията за социално подпомагане съгласно чл. 36в ал. /1/ т. 1.

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-91/13.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет 
на Община Монтана, относно проект за подробен устройствен план /ПУП/ - План за регулация 
и застрояване /ПРЗ/ за промяна предназначението на земеделска земя с обхват поземлени имоти 
/ПИ/ с идентификатори 48489.25.531, 48489.25.533, 48489.25.534 и части от 48489.25.605, 
48489.25.691 и 48489.25.530 по кадастралната карта, включването и в строителните граници на 
гр.Монтана и за изменение на ПРЗ за УПИ I, кв.95 по регулационния план на гр.Монтана

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме т.4 от Дневния ред. Вносителите? Няма. От 
залата? Не виждам. Съгласно чл. 21, ал. 1, т. 11 това решение се приема с обикновено гласуване. 
Моля онези от вас, които са „за” този проект за решение да гласува  

„За” – 30, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се  

Решение
№ 643

На основание чл.21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация /ЗМСМА/, чл.129, ал. 1 от ЗУТ и решение № 1, протокол на ОЕСУТ № 5 

от 10.05.2011 г.
Общински съвет - Монтана

Реши:
Одобрява Проект за Подробен устройствен план /ПУП/ - План за регулация и 

застрояване /ПРЗ/ за промяна предназначението на земеделска земя с обхват поземлени 
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имоти /ПИ/ с идентификатори 48489.25.531, 48489.25.533, 48489.25.534 и части от 
48489.25.605, 48489.25.691 и 48489.25.530 по кадастралната карта, включването и в 
строителните граници на гр.Монтана и за изменение на ПРЗ за УПИ I, кв.95 по 
регулационния план на гр.Монтана, като се образуват в кв.95 нови урегулирани поземлени 
имоти /УПИ/ I – „За озеленяване и спортно строителство”, УПИ II – „За спортни ии 
развлекателни функции”, УПИ III – „За стадион и спортен комплекс”, УПИ IV – „За кортови 
игрища и тенис”, УПИ V – „За Обект общинска публична собственост” и УПИ VI – „За 
Обществено обслужване”, съгласно чертежа. 

ПУП се одобрява по червените ограничителни линии на застрояване, оказаните в 
черно показатели на застрояване, черните, зелени и кафяви цифри и надписи.

Решението да се съобщи на всички заинтересувани лица.
Решението подлежи на обжалване по реда на чл.215 от ЗУТ чрез Общината до 

Административен съд Монтана в 14 дневен срок от датата на съобщаването му.  

ТОЧКА ПЕТА: 08-01-92/13.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ -  Парцеларен план /ПП/ за 
прокарване на водопровод Ф 110 РЕ преминаващ през поземлени имоти  /ПИ/ с 
идентификатори: 48489.27.162, 48489.27.163, 48489.27.178, 48489.27.179, 48489.27.193, 
48489.27.251, 48489.27.253, 48489.27.254, 48489.27.255, 48489.27.678, 48489.27.682, 48489.27.708,
48489.27.709 и 48489.27.25 по кадастралната карта на гр. Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Точка 5 от Дневния ред. Вносителите? Няма. От залата? Не 
виждам. На същото основание - обикновено гласуване, за проекта за решение по тази точка. Моля 
онези от вас, които са „за” да гласува   

„За” – 31, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се  

Решение
№ 644

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация /ЗМСМА/, чл. 129, ал. 1 от ЗУТ и решение № 2, протокол на 

ОЕСУТ № 2 от 19.04.2011 г.

Общински съвет - Монтана
Реши:

Одобрява Подробен устройствен план – Парцеларен план за прокарване на 
водопровод Ф 110 РЕ преминаващ през поземлени имоти /ПИ/ с идентификатори: 
48489.27.251, в който се намира съществуващия водоем и продължи през ПИ 48489.27.253 –
частна собственост, ПИ 48489.254 – общински път /за селскостопански, горски, ведомствен 
път/ - собственост на община Монтана, ПИ 48489.27.178 /за селскостопански, горски, 
ведомствен път/ - собственост на община Монтана, ПИ 48489.27.179 - частна собственост, 
48489.27.193 - частна собственост ПИ 48489.27.163 - частна собственост, ПИ 48489.27.162 -
частна собственост, ПИ 48489.27.255 - частна собственост, ПИ 48489.27.708 - частна 
собственост, ПИ 48489.27.709 - частна собственост, ПИ 48489.27.682 - частна собственост, 
ПИ 48489.27.678 – частна собственост и ПИ 48489.27.25 /път/ - собственост на община 
Монтана по кадастралната карта на гр.Монтана, съгласно чертежа.

ПУП-ПП се одобрява по зелените и черни линии, цифри и надписи и е неразделна част 
от решението.

Решението да се съобщи на всички заинтересувани лица.
Решението подлежи на обжалване по реда на чл.215 от ЗУТ чрез Общината до 

Административен съд Монтана в 14 дневен срок от датата на съобщаването му.
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ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-93/16.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно приемане на Наредба за управление на отпадъците на територията 
на Община Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Точка 6 от Дневния ред. Вносителите? Няма. От залата? Не 
виждам. Искам само да съобщя, че е допусната една техническа грешка в чл. 21, ал. 1, т.5 няма, след 
т.4 идва т.6 и т.7, което ще отразим в окончателния вариант на Наредбата, да се знае, че ще има 
такава корекция. Има ли някой, който иска да вземе отношение по този въпрос? Не виждам. Също 
приемане с обикновено гласуване съгласно чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, моля онези от вас, които са „за” 
да гласува   

„За” – 31, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се  

Решение
№ 645

На основание чл.21, ал.1,т.23 от Закона за местното самоуправление и 
мастната администрация (ЗМСМА) и  чл. 19 от Закона за управление на отпадъците

Общински съвет - Монтана
Реши:

Приема Наредба за управление на отпадъците на територията на Община Монтана.

ТОЧКА СЕДМА: 08-01-94/16.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно обявяване на имот публична общинска собственост за частна 
общинска собственост, находящ се в кв. 143а, гр. Монтана и даване съгласие за изработване на 
проект за изменение на ПУП за УПИ ІІ, кв. 143а /ПИ 48489.7.398 и 48489.7.399/ и поземлен имот 
с идентификатор 48489.7.390.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.7 от днешния Дневен ред. Имаше доста 
дебати на заседанията на комисиите по тази Докладна записка. Вносителите? Няма. От залата? Не 
виждам. Това решение се приема с поименно гласуване, квалифицирано мнозинство 2/3, в режим на 
поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов За
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев ----
Иван Славчов За д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров ----
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

31 / 0 / 0
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Приема се
Решение

№ 646
На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация; чл.6, ал. 1 от Закона за общинската собственост и чл. 134, ал. 2, т. 1 и т. 
6 от Закона за устройство на територията

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Обявява за частна общинска собственост терен от 33.00 /тридесет и три/ кв.м., който 
е част от пешеходна пътека, представляваща поземлен имот с идентификатор 48489.7.390, по 
кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Монтана, съгласно скица-предложение.

2. Дава съгласие да бъде изработен проект за изменение на ПУП-ПР, за УПИ ІІ, кв. 
143а, по подробния устройствен план на гр. Монтана, предвиждащ следното: уличната 
регулационна линия да се измени, като се постави по кадастралната граница на поземлен 
имот с идентификатор 48489.7.398 и в УПИ ІІ, кв. 143а се включат 33.00 /тридесет и три/ 
кв.м. от поземлен имот с идентификатор 48489.7.390, съгласно скица-предложение.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение.

ТОЧКА ОСМА: 08-01-95/16.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно учредяване право на строеж на ЖР стълб.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.8 от днешния Дневен реда именно 
учредяване на железо-решетъчен стълб, така ли е Ангелов. Вносителите? Няма. От залата? Не 
виждам. В режим на поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов За
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев ----
Иван Славчов За д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров ----
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 647

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл. 34, ал.6 от ЗОС, чл.62 от ЗЕ и 
чл.20, ал.5 от Наредба № 6 от 2004 г. и чл.161 от ЗУТ

Общински съвет - Монтана
Реши:
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1. Учредява възмездно право на строеж на “ТЕДИ” ООД гр. София, ЕИК 831746066 с 
управител Тодорка Кръстева за изграждане на ел.стълб /ЖР/ със застроена площ от 4,0 кв.м. в 
имот ПИ 48489.14.3, без търг или конкурс по пазарни цени.

2. Одобрява пазарна цена от 160,00 лв. за правото на строеж, изготвена от оценител на 
имоти.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение.

ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-96/16.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно предоставяне на земеделски земи от Общинския поземлен фонд в 
землищата на Община Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.9 от днешния Дневен реда, а именно 
предоставяне на земеделски земи от Общинския поземлен фонд в землищата на Община Монтана на 
собственици установили собствеността по съдебен или друг ред след определените срокове от ЗСПЗЗ. 
Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. В режим на поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов За
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев ----
Иван Славчов За д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров ----
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 648

На основание §27, ал. 2, т. 1 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ и чл. 21, ал. 1, т. 8 от 
Закона за местното самоуправление и местната администрация

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Предоставя на наследниците на Петър Трифонов Нинов в землището на с. 
Белотинци, Община Монтана: 

▪ имот с №094105 и проектна площ 4.641 дка, начин на трайно ползване ливада в 
местността „Шуманица“, V-та категория, скица-проект №Ф02047/14.04.2011 г., 

▪ имот с №094120 и проектна площ 1.950 дка, начин на трайно ползване ливада в 
местността „Барата“, V-та категория, скица-проект №Ф02048/14.04.2011 г.,

▪ имот с №081167 и проектна площ 1.008 дка, начин на трайно ползване ливада в 
местността „Ръта“, V-та категория, скица-проект №Ф02045/28.03.2011 г., във връзка със 
заявление вх. №3331/1992 г. и решение №3РГ/1/24.08.1998 г. на Общинската служба по 
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земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници.

2. Предоставя на Горан Митов Горанов в землището на с. Доктор Йосифово, Община 
Монтана имот с №129021 и проектна площ 4.004 дка, начин на трайно ползване ливада в 
местността „Ясена“, ІV-та категория, скица-проект №Ф04027/14.04.2011 г., във връзка със 
заявление вх. №10211/1992 г. и решение №10РГ/1/21.06.1999 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници.

3. Предоставя на Славчо Иванов Вълков в землището на с. Смоляновци, Община 
Монтана:

▪ имот с №036047 и проектна площ 1.634 дка, начин на трайно ползване ливада в 
местността „Братухча“, ІХ-та категория, скица-проект №Ф02654/14.04.2011 г., 

▪ имот с №035120 и проектна площ 3.024 дка, начин на трайно ползване ливада в 
местността „Пероза“, ІХ-та категория, скица-проект №Ф02655/14.04.2011 г., във връзка със 
заявление вх. №18029/1991 г. и решение №18РГ/14.06.1999 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници.

4. Предоставя на наследниците на Петър Начов Иванов в землището на с. Смоляновци, 
Община Монтана имот с №080172 и проектна площ 0.338 дка, начин на трайно ползване лозе 
в местността „Плужницата“, ІХ-та категория, скица-проект №Ф02656/26.04.2011 г.

ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-97/16.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно продажба на имоти – частна общинска собственост в землището на 
с. Д-р Йосифово.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.10, а именно продажба на имоти – частна 
общинска собственост в землището на с. Д-р Йосифово. По тази точка присъства и Кмета на с. Д-р 
Йосифово, той предварително е изразил своето писменно съгласие за продажбата на тези имоти. 
Съгласно ЗМСМА, когато се разглеждат въпроси от таково естество присъстват и кметовете. 
Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. В режим на поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов За
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев ----
Иван Славчов За д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров ----
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

31 / 0 / 0
Приема се
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Решение
№ 649

На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.35 ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Обявява продажбата, чрез публичен търг с явно наддаване, на поземлени имоти с № 

по картата на възстановената собственост на с. Д-р Йосифово, Община Монтана, съгласно 
таблицата:

№ на имота вид площ/дка/ АОС пазар. 
цена/лв./

1 2 3 4 5 6
1 143035 ливада 11,818 1318/2009 3545,00
2 143039 нива 15 1622/2011 5100,00
3 143040 нива 10 1320/2009 3200,00
4 143041 нива 10 1623/2011 3200,00
5 143042 нива 10 1624/2011 3200,00
6 143043 нива 10 1319/2009 3200,00
7 143044 нива 10 1615/2011 3000,00
8 143045 нива 10 1304/2009 3000,00

2. Одобрява пазарните оценки, съгласно колона 6 от таблицата, изготвени от 
оценител на имоти, без ДДС.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-98/16.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно прекратяване на съсобственост върху имоти, между община 
Монтана и физическо лице, чрез продажба частта на общината.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме т.11. След като беше разгледана тази докладна от 
комисиите днес възникнаха едни допълнения, които са ви раздадени при подписването и съответно 
отчитането на присъствието в книгата. Направено е предложение от Общинската администрация в т.2 
на проекта за решение допълнение в абзац първи и втори отнасящо се до другия съсобственик на 
имота, който е собственик и на терена, на който е изградена сградата и фактически се отнася тази 
корекция до спадането на правото на строеж, която е включена в оценката. Това не се отнася по т.3, 
тъй като ако приемат нашето предложение на тези цени да закупят след това при провеждането на 
търга оценката, която е записана остава не променена. Мисля, че на всички е раздадено, корекцията, 
която е повдигната с по-тъмно. Вносителите? Ангелов.

Г-Н РУМЕН АНГЕЛОВ: У-ми г-да Председателстващи, дами и г-да общински съветници, 
тази докладна подробно е разгледана в комисиите. Г-н Николов обясни за какво се налага тази 
промяна. Промяната се налага във връзка с това, че когато в т.2 както е записано първо предложим на 
съсобственика, който е притежател и на терена, няма как да му продадем и правото на строеж, то е в 
оценката, а в оценката са разделени нещата – сграден фонд и правото на строеж. Трябва да отпадне да 
им продаваме правото на строеж, защото негова е земята. При варианта в трета точка, в която
примерно, ако откаже тази цена и имота отиде на явен търг тогава вече правото на строеж ще 
фигурира в цената и по тази цена ще бъде обявен. Затова е тази корекция. Благодаря ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: За информация – правото на строеж на по-малкия обект е 2 390 
лв., а за втория самостоятелен обект в сградата правото на строеж е 8 480 лв. От залата има ли 
желаещи за отношение по този въпрос? Не виждам. Гласуваме явно за допълнението, което се прави в 
проекта за решение. Който е „за” допълнението в проекта за решение да гласува

„За” – 29, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се
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Преминаваме към поименно гласуване на Докладната записка с предложеното решение и 
корекцията, която току що приехме

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов За
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев ----
Иван Славчов За д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров ----
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 650

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.66, ал.1, чл.33, ал.1 и ал.3 и чл.36 
от ЗС, чл.36, ал.1, т.2 от ЗОС, във връзка с чл.56, ал.1, т.3 и ал.2 от НРПУРОИ 

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Дава съгласие за прекратяване на съсобственост, между Марияна Василева 
Драганова от гр.Монтана, ЕГН 7208213297, като собственик на поземлен имот с 
идентификатор 48489.7.28 и община Монтана, като собственик на самостоятелни обекти с 
ид. № 48489.7.28.1.3 и ид.№ 48489.7.28.1.7, разположени в пристройка, изградена в имот с 
идентификатор 48489.7.28, чрез изкупуване /продажба/ частта на общината, представляваща 
горецитираните самостоятелни обекти – частна общинска собственост, по пазарни цени 
изготвени от оценител на имоти.

2.Определя пазарни цени, изготвени от оценител на имоти за имотите – частна 
общинска собственост както следва:

- самостоятелен обект с ид.№ 48489.7.28.1.3 на един етаж с площ от 15 кв.м., ведно с 
правото на строеж на обща стойност 20 700 /двадесет хиляди и седемстотин/ лв., в т.ч. 
правото на строеж е 2 390 /две хиляди, триста и деветдесет/ лв., които се приспадат при 
прехвърляне на собствеността по т.1.

- самостоятелен обект с ид.№ 48489.7.28.1.7 на два етажа с РЗП от 53.28 кв.м., ведно 
с правото на строеж на обща стойност 66 600 /шестдесет и шест хиляди и шестстотин/ лв., в 
т.ч. правото на строеж е 8 480 /осем хиляди, четиристотин и осемдесет/ лв., които се 
приспадат при прехвърляне на собствеността по т.1.

3. При отказ, Марияна Василева Драганова да изкупи частта на общината, по 
определените цени в т. 2, за имотите, представляващи самостоятелни обекти в сграда с ид. 
№ 48489.7.28.1.3 на един етаж с площ от 15 кв.м., ведно с правото на строеж на стойност 
20 700 /двадесет хиляди и седемстотин/ лв. и самостоятелен обект с ид.№ 48489.7.28.1.7 на 
два етажа с РЗП от 53.28 кв.м., ведно с правото на строеж на стойност 66 600 /шестдесет и 
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шест хиляди и шестстотин/ лв. да се обяви продажбата на  същите, спазвайки разпоредбите 
на чл.33 от ЗС, чрез публичен търг с явно наддаване.

4. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение.

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-100/17.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно допълнение на Ценоразписа на траурните услуги в ОП 
„Обреден дом”.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.12. Вносителите? Заповядайте г-н Ангелов.
Г-Н РУМЕН АНГЕЛОВ: Г-ин Председател, дами и г-да общински съветници, по 

предложение на управителката на Общинското предприятие „Обреден дом” предлагам в решението: 
Определя цена за услуга „Съхранение в хладилна камера” записа да бъде „Съхранение на покойник в 
хладилна камера”, точно да се уточни, защото така с този текст ще влезе в нейния ценоразпис.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Има ли желаещи от залата, които да желаят да 
вземат отношение? Ани Стаменова, заповядай.

Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: Само едно допълнение имаше и в разискване в комисията да се 
запише „1 лв./час на камера”, защото така се разбира и за двете камери.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има ли някой, който допълнително да иска да вземе отношение? 
Не виждам. Прекратяваме разискванията. Моля онези от вас, които са „за” прекратяване на 
разискванията да гласува

„За” – 23, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се
По корекциите, които бяха направени от Ангелов и Ани Стаменова, моля онези от вас, които 

са съгласни с тези корекции да гласуват
„За” – 31, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се
Тъй като се гласува цена - поименно гласуване.

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов За
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев ----
Иван Славчов За д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров ----
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

У-ми общински съветници при провеждането на поименното гласуване ще ви помоля да не се 
говори в залата, защото не се чува ясно вота на отделните съветници. Например Петко Петков, 
гласува ли сега? Защото точно тогава се говореше и аз поне не чух. Ще ви помоля, защото една от 
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следващите точки е точно по този повод, имаме допусната грешка при изписване на протокола и сега 
трябва отново да прегласуваме. Резултатите са    

31 / 0 / 0
Приема се
Някои да възрази по този запис? Не виждам. Приема се решението.

Решение
№ 651

На основание чл.21, ал.1, т.7 от Закона за местно самоуправление и местна 
администрация  

Общински съвет - Монтана
Реши:

Определя цена за услуга „Съхранение на покойник в хладилна камера” в ценоразписа 
на Общинско предприятие „Обреден дом” – 1 лв./час на камера.

ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-101/17.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно изменение на общинската транспортна схема. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Т. 13 – изменение на общинската транспортна схема. 
Вносителите?

Г-Н РУМЕН АНГЕЛОВ: Г-н Председател, дами и г-да общински съветници, искам само да 
кажа, че предложението, което е направено от ПК по Обществен ред, борба с корупцията, 
наркоманиите и безопасност на движението се приема в този вид, в който е изписано.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Пред вас трябва да е становището на комисията, в разпечатката 
където е записано след т.3, където е записано „Младост 2” да се добави „да отпаднат …” Има ли 
някой, който желае да вземе отношение? Заповядай Златко Тодоров.

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: У-ми Заместник кметове, у-ми г-н Председател, у-мо общинско 
ръководство, дами и г-да общински съветници, вземам думата тъй като единствено в нашата комисия 
имаше предложение това, което беше прочетено преди малко за отпадане на някои часове, т.с. те да 
останат в разписанието на автобусите. В комисията с четири гласа „за” и един „против”, против бях 
аз, това предложение се прие. Ще използвам момента и като Председател на тази комисията да кажа, 
какви са ми мотивите, затова да не я подкрепям тази докладна. Аз, съществени различия от 
докладната, която миналия път беше внесена и днес, когато е внесена същата докладна не виждам. 
Мотивите са абсолютно същите – интереса на фирмата превозвач и само това. Този интерес беше 
подкрепен с някакво разписание, което вчера в комисията коментирахме на шофьорите в дните от 
месец март са посочили в кой час по колко пътници е имало. Смятам, че тази оценка е много 
субективна и тя излиза само от фирмата превозвач без общината да има и Общинска администрация и 
ние ясната представа дали това е така или не е така. Ясно защо фирмата превозвач иска да отпаднат 
тези курсове. Освен това дадени са дните от месец март, месец март е месец в които ако погледнем и 
часовото време хората не излизат толкова навън, по-студено е, по-тъмно е, не е още толкова светло, 
така че на тази база да отпадат часове и за летния период аз смятам, че не е достатъчен мотив. 
Другото нещо, което ще се варна малко по назад, когато приемахме критериите кои да изпълняват 
транспортната схема, тогава си спомням, че правихме такива критерии, които общо взето 
удовлетворяваха само някои фирми и смятам, че даже въпросната фирма, която е сключила договора 
след като е спечелила конкурса би трябвало да си го изпълни договора до край. Още повече че ако не 
се лъжа тази фирма е превозвала и преди това пътниците преди да сключи новото споразумение за 
следващите пет години, мисля че за пет години се сключваха, както и да е, но имат информация кога 
кои часове са натоварени и кои не и в такъв случай сега няма да го правя като предложение, тъй като 
би трябвало да бъде по обосновано това предложение аз нямам аргументите в момента, тъй като 
нямам информацията. След като тази фирма в една от предишните сесии си спомням, че искаше 
промяна на самите линии препокриваха се линии на 1-ца, на 2-ка, 5-ца, 6-ца и т.н. след като 
увеличиха и билетите не е ли време да се направи един нов конкурс и да се включат още участници, 
може би някои от по-малките фирми може би да покриват тези часове. Никакви други мотиви нямам, 
разбирам ги, може би и те имат право, като превозвачи, но пак казвам, ние като съветници, ако
защитаваме интересите на общината и на хората от Монтана и от селата би трябвало да вземем в 
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предвид това и би трябвало да имаме необходимата аргументация. Само с едни часове предоставени 
от фирмата смятам, че не е сериозно това като мотив да отпаднат. Те утре ще кажат, че някои шофьор 
е записал в месец Юни, че в тези часове също пътуват двама, дай да отпаднат и тези и тогава какво 
ще остане. Липсва информация, тази фирма, която извършва тези превози, общината датира ли нещо, 
държавата дотира ли нещо с какви суми се дотира, нещо ще свалим ли от разходите, затова като 
отпаднат или не. Малко на сляпо трябва да вземем решение и пак казвам между докладната 
предложена на миналата сесия, когато се усети, че може би няма да бъде приета и г-н Живков беше 
принуден да оттегли тези точки и сега аз не виждам някакво кой знае какво решение с изключение на 
предложението, което е направено и се гласува в нашата комисия. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Златко Тодоров. Има ли други, които искат да се 
изкажат по тази точка? Не виждам. Първо прекратяваме разискванията, след това гласуваме 
предложението на комисията, което означава, че посочените часове отпадат от Докладната записка и 
се запазват в маршрута. Има ли нещо неясно по докладната записка и по предложението на 
комисията? Не виждам. Моля онези от вас, които са „за” прекратяване на разискванията да гласува

„За” – 30, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се
Моля онези от вас, които са „за” решението по становището на комисията да гласува „за”
„За” – 20, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 9
Приема се
Това решение се приема с обикновено гласуване. Моля онези от вас, които са „за” проекта за 

решение заедно с току що направените корекции за отпадането на тези часове да гласува 
„За” – 21, 
„Против” – 5,
„Въздържали се” – 4
Приема се

Решение
№ 652

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 4 от Наредба 2/15.03.2002 
на МТИТС 

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. По вътрешноградска автобусна линия № 1 Мала Кутловица – Кошарник да 
отпаднат курсовете: в 19,20 и 21,20 часа от Кошарник; да се допълнят курсовете в 9,20 и в 
19,50 часа от Мала Кутловица. Линията да стане целогодишна.

2. По вътрешноградска автобусна линия № 2 Мала Кутловица – Младост 2 да 
отпаднат курсовете: в 5,40; 10,40; 14,40 и 15,40 часа от Мала Кутловица и в 5,35; 10,05; 11,05; 
14,05; 15,05; 16,05 и 20,05 часа от Младост 2.

3. По вътрешноградски автобусни линии № 5 от Автогара за Младост 2 и № 6 от 
Младост 2 за Автогара да отпаднат курсовете: в 9,45; 10,45; 13,45; 20;45; 21,15 и 22,15 часа от 
Автогара и в 10,00; 11,00; 21,00 и 22,00 часа от Младост 2. Линиите да станат целогодишни.

4. По вътрешноградска автобусна линия № 10 Младост 2 – Центъра да отпаднат 
курсовете: в 09,15; 10,15; 11,15; 12,15; 14,45; и 15,45 часа от Младост 2 и в 9,00; 10,00; 11,00; 
12,00; 14,30; 15,30 от Центъра.

Възлага изпълнението на

ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: 08-01-105/19.05.2011 г. Докладна записка от Златко 
Живков-Кмет на Община Монтана, относно допълнение на Решение №544 от 18.11.2010 г. за 
финансиране на проектопредложение на Община Монтана по ОП „Техническа помощ”, мярка
3.3 „Функциониране на национална мрежа от областни информационни центрове за 
кохезионната политика в България”.
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме т.14, допълване на решение №544. Вносителите? 
Няма. От залата? Не виждам. Управляващия орган иска да им изричен запис по отношение на 
ремонтите, които ще бъдат извършени в рамките на проекта.  В режим на поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов За
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров Въздържал се Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев ----
Иван Славчов За д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров ----
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

30 / 0 / 1
Приема се

Решение
№ 653

На основание чл. 21, ал. 1, т.т. 8 и 23 от ЗМСМА
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Дава съгласие в рамките на изпълнението на проекта да бъде извършен ремонт на 

предоставеното помещение, находящо се гр. Монтана, ул. „Иван Аврамов” №12, за 
изграждането на център за популяризиране на кохезионната политика на ЕС в Монтана.

2. Възлага изпълнението на горните решения на Кмета на Община Монтана.

ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: 08-01-106 /19.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно прегласуване на Решение №542/18.11.2010 година на ОбС –
Монтана.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.15, относно прегласуване на Решение №542 
отнасящо се до апортната вноска на „Технологичен парк” ЕООД, необходимия кворум е 2/3. След 
поименното гласуване в Протокола в таблицата за отразяване са 22 гласа „за”, но след това записа е 
21, което създава пречки за вписването в Търговския регистър, Агенцията по вписванията, така че се 
налага прегласуване на този проект за решение. Вносителите? От залата? Не виждам. В режим на 
поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова Против Крум Милетиев За
Ант. Александрова Въздържал се Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов Въздържал се
Борис Тачев За Найден Найденов Против
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
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Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев Въздържал се
Златко Тодоров Въздържал се Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров Въздържал се Станислав Станоев ----
Иван Славчов Против д-р Тодоров За
Иво Гигов За Тодор Тодоров ----
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

23 / 3 / 5
Приема се

Решение
№ 654

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА
Общински съвет - Монтана

Реши:
Увеличава капитала на „Технологичен парк” ЕООД гр. Монтана с 1 285 050 (един 

милион двеста осемдесет и пет хиляди и петдесет) лева, разпределени в 128 505 дяла със 
стойност 10 лева всеки един, чрез апортирането на следните недвижими имоти:

1) ПОЗЕМЛЕН ИМОТ с идентификатор 48489.2.505 (четиридесет и осем хиляди 
четиристотин осемдесет и девет точка две точка петстотин и пет) по кадастралната карта и 
кадастралните регистри на гр. Монтана, одобрени със Заповед № РД-18-29/ 05.04.2006 г. на 
Началника на Служба по геодезия, картография и кадастър – гр. Монтана, с площ 84 652 
(осемдесет и четири хиляди, шестстотин петдесет и два) м2, с адрес: землище Монтана, 
местност „Гламата, при съседи: от север – поземлени имоти с идентификатори 48489.2.237, 
48489.2.249, 48489.2.250, 48489.2.251, 48489.2.252 и 48489.2.253; от изток – поземлени имоти 
с идентификатори 48489.2.253, 48489.2.254 и 48489.2.346; от юг – поземлен имот с 
идентификатор 48489.2.346; от запад – поземлен имот с идентификатор 48489.2.237 и 

2) САМОСТОЯТЕЛНА СГРАДА с идентификатор 48489.2.505.1 (четиридесет и осем 
хиляди четиристотин осемдесет и девет точка две точка петстотин и пет точка едно), 
разположена в поземлен имот 48489.2.505 (четиридесет и осем хиляди четиристотин 
осемдесет и девет точка две точка петстотин и пет) по кадастралната карта и кадастралните 
регистри на гр. Монтана, одобрени със Заповед № РД-18-29/ 05.04.2006 г. на Началника на 
СГКК – гр. Монтана, на един етаж, със застроена площ 132 (сто тридесет и два) м2 за 
административна дейност, състояща се от 3 канцеларии, зала за заседания и срещи, 
санитарен възел и портиерно помещение, с адрес: землище Монтана, местност „Гламата, при 
съседи: ПИ 48489.2.505.

ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА: 08-01-90/13.05.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно предложения за удостояване с Почетния знак на Община 
Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.16 от днешния Дневен ред, а това е 
предложението за удостояване с Почетния знак на Община Монтана. Вносителите? 
Администрацията? Няма. От залата? Ивета Станкова и Людмил Джурджов.

Г-ЖА ИВЕТА СТАНКОВА: У-ми г-да Заместник кметове, у-ми г-да Председатели, у-ми 
колеги, комисията по култура разгледа предложенията за удостояване с Почетния знак на Община 
Монтана, предполагам, че и всички вие сте се запознали с тях. Всеки един от кандидатите е достоен 
за това отличие, всеки един от тях е допринесъл с нещо в своята си област за прославата на нашия 
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град и заслужава да бъде подкрепен от нас. Искрено аз съжалява, че една от номинираните 
кандидатури се оттегли. Това е кандидатурата на актрисата Елен Колева и мога само да кажа, че е 
жалко за тези, които не съумяха да разберат и да ценят, че един млад, талантлив и успяващ артист 
може само и единствено със стоя талант да допринесе за прославата на родния си град. Благодаря ви.  

Г-Н ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: У-ми г-н Председател, г-да Заместник кметове, колеги, искам 
да кажа, че нормативно много добре е оформено това начинание, за което приветствам общината, а 
именно награждаване с Почетен знак на заслужилите граждани. Също така искам да ви обърна 
внимание гласувайки всеки да има в предвид две важни думи, които са посочени тук, а именно това 
са: изключително и заслуги. Всеки, както каза и преди това говорещата е допринесъл с нещо за този 
град, но смятам, че изключителни заслуги е нещо съвсем по-различно и според мен, когато гласуваме
не бива да обезценяваме това отличие, защото както казах вече всеки е допринесъл нещо за града, но 
тези, които имат изключителни заслуги са значително по-малко. Така че ви призовавам да не се 
обезценява, да не олеква това отличие, защото справката, която си направих за последните десет 
години над 40 са раздадени няма лошо, но би трябвало тази награда да има и определена стойност.
Благодаря.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Джурджов. Заповядай Бояджиев.
Г-Н ЛЮБОМИР БОЯДЖИЕВ: Колеги, аз ще взема отношение, въпреки че и в предишния 

ОбС взех отношение, но смятам, че тази тема за отличията ние започваме винаги, когато дойде 
момента да даваме тази оценка. Според мен девалвацията на това отличие Почетен гражданин на 
града е заложено в самия статут на решението. Дефакто ние работим върху този статут сега, ние не 
можем да го изменим, но по принцип аз давам предложение в следващи сесии да се отдели едното 
Почетен гражданин да се направят степени на оценката и съм съгласен с Джурджов, че всеки от 
харата, които са предложени е допринесъл. Нека да говорим конкретно и открито, че Дико Илиев или 
Йордан Радичков са друга степен и тук се получава именно тази заложена така да се каже 
уравновиловка, а то не бива да бъде така. Затова може би в някои от бъдещите заседания, даже това 
се коментира и в комисията за култура, образование и вероизповедание да се помисли върху промяна 
на самия статут.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Бояджиев. Други, които желаят да вземат 
отношение? Златко Тодоров.

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Ще бъда съвсем кратък, сега току що ми хрумна в унисон с това, 
което каза г-н Бояджиев, че аз си спомням, че на миналата сесия обсъждахме това нещо и тогава 
искахме да бъдат изпращани заслугите. Тогава си спомням не беше това направено и се чудехме, но 
нещо друго четох Правилника, който е за почетния знак и сега не знам като предложение ли да бъде, 
но за следващия път, когато се гласува такова нещо, нека Общинската администрация не знам кои ще 
бъдат в тази зала, не знам Общинската администрация тя ли ще е не ли, затова казвам, че не знам как 
да го предложа - с предлаганите за почетен знак, нека да се приложи и списъка на всички удостоени 
до сега с такъв знак. За да знаем както каза и Любомир Бояджиев с кой ги равняваме тези хора. 
Защото аз тук от последните години си спомням част от хората, които гласувахме за тях, даже мисля, 
че някои и в момента се повтарят в тази докладна. Като предложение го правя, запишете го, нека да 
бъде в Протокола да се прилага един такъв списък и всеки да си прави все пак някаква преценка, като 
избира някой редом до кой го избира.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други изказвания? Все някои от тази зала ще бъде в следващия 
ОбС. Приемам, че има резон в това което се каза от всички, но сегашните номинирани са при 
условията на сегашния Правилник за почетните отличия на града така че за в бъдеще трябва да го 
имаме в предвид. Други изказвания? Няма. Моля онези от вас, които са „за” прекратяване на 
разискванията по тази точка да гласуват

„За” – 29, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се
Съгласно правилника определянето се извършва с тайно гласуване, затова е необходимо да 

изберем комисия, която да проведе избора. Заповядай Иво Иванов.
Г-Н ИВО ИВАНОВ: Бойко Димитров за член на комисията.
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Ани Стаменова.
Г-Н ИВАЙЛО ГЕОРГИЕВ: Крум Милетиев.
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Миналия път Председател на комисията е бил Бойко Димитров, 
Ани Стаменова преди това, сега е Крум Милетиев, ако се приеме така. Състава на комисията: За 
Председател Крум Милетиев, за членове Бойко Димитров и Ани Стаменова. Моля, които са „за” тази 
комисия да проведе избора да гласува

Приема се. 
Комисията да заповяда, подготвени са протоколи и бюлетини за всеки един от кандидатите. 

Комисията да заповяда да заеме мястото си.

ПРОВЕЖДА СЕ ТАЙНО ГЛАСУВАНЕ.  

По протокола след провеждане на таен избор резултатите са:  

За удостояване на Дико Илиев с Почетния знак на Община Монтана 
От гласували 31 съветника, 
„за” 31 гласа, 
„против” 0 
„въздържали се” 0 
На основание получените резултати от тайното гласуване: Удостоява посмъртно Дико 

Илиев с Почетния знак на Община Монтана.  

За удостояване на Трифон Михайлов с Почетния знак на Община Монтана 
От гласували 31 съветника, 
„за” 4 гласа, 
„против” 13 
„въздържали се” 13 
„недействителни бюлетини” 1 
На основание получените резултати от тайното гласуване: Не удостоява Трифон Михайлов с 

Почетния знак на Община Монтана.

За удостояване на Радослав Игнатов с Почетния знак на Община Монтана 
От гласували 31 съветника, 
„за” 7 гласа, 
„против” 12 
„въздържали се” 11 
„недействителни бюлетини” 1 
На основание получените резултати от тайното гласуване: Не удостоява Радослав Игнатов с 

Почетния знак на Община Монтана.

За удостояване на Дончо Планински с Почетния знак на Община Монтана 
От гласували 31 съветника, 
„за” 14 гласа, 
„против” 6 
„въздържали се” 11 
„недействителни бюлетини” 0 
На основание получените резултати от тайното гласуване: Не удостоява Дончо Планински с 

Почетния знак на Община Монтана.

За удостояване на Евтим Костов с Почетния знак на Община Монтана 
От гласували 31 съветника, 
„за” 9 гласа, 
„против” 14 
„въздържали се” 7 
„недействителни бюлетини” 1 
На основание получените резултати от тайното гласуване: Не удостоява Евтим Костов с 

Почетния знак на Община Монтана.
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Искам да благодаря на комисията за нейната работа. 
Протоколите, бюлетините за съхранение в архива на ОбС – Монтана. По тази точка има ли някакви 
оспорвания? Не виждам. Това са крайните резултати от проведения избор за Почетния знак на 
гр.Монтана и съответно съпътстващите го Почетен гражданин, Почетна грамота и съответна парична 
сума. 

   
Решение

№ 655
На основание т. 2.6 от Правилника за почетните отличия на Община Монтана и 

след проведено тайно гласуване
Общински съвет - Монтана

Реши:
Удостоява посмъртно Дико Илиев с Почетния знак на Община Монтана.  
След тайно гласуване
31 / 0 / 0

Решение
№ 656

На основание т. 2.6 от Правилника за почетните отличия на Община Монтана и 
след проведено тайно гласуване

Общински съвет - Монтана
Реши:

Не удостоява Трифон Михайлов с Почетния знак на Община Монтана.
След тайно гласуване
4 / 13 / 13

Решение
№ 657

На основание т. 2.6 от Правилника за почетните отличия на Община Монтана и 
след проведено тайно гласуване

Общински съвет - Монтана
Реши:

Не удостоява Радослав Игнатов с Почетния знак на Община Монтана.
След тайно гласуване
 7 / 12 / 11

Решение
№ 658

На основание т. 2.6 от Правилника за почетните отличия на Община Монтана и 
след проведено тайно гласуване

Общински съвет - Монтана
Реши:

Не удостоява Дончо Планински с Почетния знак на Община Монтана.
След тайно гласуване
14 / 6 / 11

Решение
№ 659

На основание т. 2.6 от Правилника за почетните отличия на Община Монтана и 
след проведено тайно гласуване

Общински съвет - Монтана
Реши:

Не удостоява Евтим Костов с Почетния знак на Община Монтана.
След тайно гласуване
9 / 14/ 7
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ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТ: 08-01-87/13.05.2011 г. Предложение от Светозар Григоров и 
Емил Ангелов – Общински съветници от ПП АТАКА, относно осъждане на геноцида над 
българите в Османската империя /1396-1913/.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следваща точка от Дневния ред, а именно 
Предложение от Светозар Григоров и Емил Ангелов – Общински съветници от ПП АТАКА, относно 
осъждане на геноцида над българите в Османската империя и съответно предложението за решение. 
Вносителите? Заповядай Светозар Григоров.

Г-Н СВЕТОЗАР ГРИГОРОВ: У-ми колеги, мисля, че предложението за решение е ясно, 
прочели сте мотивите. Става въпрос Община Монтана да обяви един ден деня на клането в Батак за 
паметен ден за една трагична част от българската история. Подобни решения са приети в някои 
градове, например в Бургас, Русе, Стара Загора и ви моля да подкрепите нашето предложение. 
Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Григоров. За отношение по предложението, което 
се прави от представителите от ПП АТАКА в нашия ОбС? Не виждам. Това гласуване за проекта на 
решение е с обикновено гласуване с 50+1 от общия брой от присъстващите в залата. Има ли все пак, 
някой, който иска да вземе отношение? Не виждам. Преминаваме към гласуване.

Г-Н ЕМИЛ АНГЕЛОВ: Прекратяване на дебатите.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Да. Моля онези от вас, които са „за” прекратяване на дебата 
„За” – 21, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се
Моля онези от вас, които са „за” този проект за решение по предложение на ПП АТАКА да 

гласува „за”
„За” – 14, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 10
Приема се

Решение
№ 660

Общински съвет - Монтана
Реши:

Обявява 17 Май (денят на клането в Батак) за ден на поклонение на жертвите на 
геноцида над българите в Османската империя (1396-1913).

ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА: Питания

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към точка питания от Днешния Дневен ред. 
Валтер Аспарухов беше поставил питане към Кмета на общината във връзка с наше решение.

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Почти недоволен от отговора и затова ще отправя ново питане 
– да ни се даде информация, колко са глобените? Защото само четирима са регистрираните за 
регистрацията на каруците става на въпрос. Регистрацията на каруците срокът беше 01 Март, до 16 
Май само четирима собственици са регистрирали каруците си. Гласувахме санкции и въпроса ми е 
поне другия път да ни кажете колко са санкционираните?

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Джурджов беше поставил питане, получил е отговор. Доволен 
ли сте? Да. Юлиан Александров за отговора?

Г-Н ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Аз бях поставил четири питания имам отговор само на един, 
така че няма какво да кажа. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Ани Стаменова?
Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: Отговорено ми е и на двата въпроса, само че и по двата има 

запитвания и допълнения. Тези банки, които не са платили, нямаме договор с тях, а ползват местата, 
какво ще правим с тях. Мога да кажа специално за УНИКРЕДИТ убедена съм, че ползват три места, а 
тях ги няма в списъка. Нямам нищо против банката, аз съм и клиент, но по принцип.
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Другото, за дезинфекцията на контейнерите, отговора ми е, че имаме договор с 
дезинфекционна станция, но някои контролира ли го това? Имаше оплакване от граждани, че 
контейнерите са в ужасно състояние, а аз с този отговор, които съм получила нищо не мога да им 
кажа. Това че има договор е чудесно, но дали някои контролира това. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Ивайло Георгиев.
Г-Н ИВАЙЛО ГЕОРГИЕВ: Благодаря г-н Председателю. Само припомням, че моето питане 

беше за състоянието на детските площадки на територията на Община Монтана. Благодаря за 
отговора, въпросът е, че тепърва ще бъде назначавана комисия, която да извърши проверка за 
безопасността на детските площадки. Г-н Ангелов, тази дейност мисля, че е пряко във Вашия ресор аз 
ще Ви помоля да ускорите малко дейността на комисията. Не за мое собствено удоволствие поставих 
този въпрос и настоявам за това ускоряване в предвид на затоплящото се време и по-интензивното 
ползване на тези площадки. Както и в отговора посочвате ще бъда надявам се уведомен в рамките 
надявам се до един месец, а може и по-рано за извършените проверки и упражнения контрол. 
Благодаря ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Стари питания други няма. Любо Бояджиев искаше да постави 
нови питания.

Г-Н ЛЮБОМИР БОЯДЖИЕВ: В продължение на Ани Стаменова аз и на комисията по 
безопасност казах, все още на някои места тези кофи и контейнери кошмарно се връщат, направено е 
място за поставянето им, но хората, които ги поставят го поставят както им е удобно и се нарушава 
видимостта. Онзи ден на пресечката към техникума пак се сблъскаха коли, защото не можеш да 
видиш, ако не се изнесеш почти в средата на платното. Има доста такива места, където има място, 
където да се сложат контейнерите, но те ги слагат направо на кръстовището и както им е удобно.

Другата тема – не знам тези будки за вестници, точно на входа към базара до входа на 
цветарския магазин на АСКО ДЕНИЦА, там има две будки, едната е зад другата, тази другата не се 
отваря изобщо и тя се ползва да се облепва с всевъзможни неща, включително и некролози и е едно 
много грозно петно точно там на центъра на Монтана. Сега не знам чия собственост е от 
вестникоразпространителите, но тази, която не работи е в отвратително състояние. По същия повод
тази гъбка, която е зад паметника тя не се ползва по предназначение от време на време и ние я 
ползваме от театъра за лепене на афиши, но е нещо грозно и е по-добре да се махне. Всяка 
институция, която иска да си рекламира по някакъв начин има места, където може да се залепят и да 
се обособят някъде места за некролози. Спомням си в Благоевград и в Пловдив имаше такива места за 
рекламни афиши и има места за некролози. Не може масово да се лепи, кой, където му свари. 
Например бяха облепили целия начален вход на театъра и под бюста на Драгомир Асенов с 
всевъзможни некролози и то се получава обидно афиш на „Секс, наркотици и рокендрол” и до него 
редица от некролози. Да се обособят места за тези неща.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Нови питания? Други питания към Кмета има ли? Не виждам.
    

Закривам 54-та сесия на ОбС – Монтана. 

Заседанието бе закрито в 15,30 часа

Протоколчик:………………….
/Мария Петрова/

Председател ОбС:……………………

/Светлин Николов/


